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نحـــوه تحقیقـــات و اجـــرای طرح ها در کشـــور ما همـــواره با چالش های 
متعددی روبه رو بوده است، ازجمله موازی کاری نهادها و آموزش عالی، 
. به همین دلیل دانشگاه  پراکنده کاری و عدم انطباق با نیازهای کشور
، پرهیز از موازی کاری، انتقال  آزاد در راستای ایجاد هماهنگی، تقسیم کار
و اشـــتراک تجربیـــات تصمیـــم به ایجاد کنسرســـیوم هایی در حوزه های 
مختلف گرفت تا با پیوند واحدها و مراکز تحقیقات و همچنین افرادی 
که در یک حوزه مشـــخص دارای تخصص هســـتند، بتواند تحقیقات و 
صورت مساله هایی را به سرانجام برساند. حالا ماه هاست که فعالیت 
کنسرســـیوم های دانشـــگاه آزاد بـــه حاشـــیه رفتـــه و خبـــری از برنامه ها و 
اقدامـــات آنها بـــه گوش نمی رســـد. »فرهیختگان« برای بررســـی میزان 
فعالیت آنها در حوزه تحقیقاتی با محمد کلایی، دبیر کنسرســـیوم نانو 
دانشگاه آزاد و رامین یوسفی یکی از اعضای این کنسرسیوم گفت وگویی 

داشته که در ادامه می خوانید. 

   اعضای کنسرسیوم نانو 
باید با یکدیگر تعامل داشته باشند

محمـــد کلایـــی، دبیر کنسرســـیوم نانو دانشـــگاه آزاد با ارائـــه توضیحی درباره 
کنسرسیوم های این دانشگاه بیان کرد: »کنسرسیوم به ساختار های مبتنی بر 
توافقات به عمل آمده نهادهای رســـمی گفته می شـــود که علمی، تولیدی یا 
اقتصادی هســـتند و متناســـب با توان فنی خودشـــان برای پیگیری اهداف 
تعیین شده ایجاد می شوند. کنسرسیوم نانو دانشگاه آزاد متعلق به کل دانشگاه 
است که سال 1399 تاسیس شده و به صورت دوره ای با ابلاغ معاون پژوهشی 

گذار می شود.«  دانشگاه به یکی از واحدهای عضو کنسرسیوم وا
کز و هسته های تحقیقاتی واحدهای  ی افزود: »اعضای این کنسرسیوم مرا و
مختلف دانشـــگاه آزاد هســـتند که در حوزه تحقیقات مرتبط با نانو فعالیت 
دارنـــد. دوره قبـــل دانشـــگاه آزاد واحد تبریز دبیر کنسرســـیوم و درحال حاضر 
دبیرخانه کنسرســـیوم نانو در واحد تهران جنوب مســـتقر است. اعضای این 
، واحد کرج، واحد مرودشت، واحد  کنسرسیوم شامل دانشگاه آزاد واحد شیراز

، واحد مسجدسلیمان، واحد تبریز و واحد زنجان هستند.«  اهواز
کلایی با اشـــاره به اهداف ایجاد کنسرســـیوم  اظهار کرد: »برای کنسرســـیوم ها 
یادی درنظر گرفته شده است. تعریف پروژه های راهبردی در سطح  اهداف ز
ی پتانسیل های  ی، آموزش و توانمندساز کلان ملی، ســـاماندهی، همسوساز
موجود در حوزه واحدهای پژوهشی، تلاش  برای انطباق طرح های تحقیقاتی 
ی امکانات و تجهیزات  ، شبکه ساز کز عضو کنسرسیوم با نیازهای کشور مرا
تحقیقاتـــی به منظور هم افزایی ظرفیت هـــا، ایجاد فرصت جذب منابع مالی 
کز دولتی و عمومی ازجمله اهداف شکل گیری کنسرسیوم های  پژوهش از مرا

دانشگاه آزاد به شمار می روند.« 
ی ادامه داد: »ما اولین کنفرانس ملی شـــیمی، نانو مواد و پلیمرها را توســـط  و
واحـــد تهـــران جنوب در ســـالن همایش هـــای بین المللـــی وزارت نفت برگزار 
کرده ایم. دبیرخانه این کنفرانس در واحد تهران جنوب بود و بنده مسئولیت 
، به عنوان  دبیر اجرایی آن را برعهده داشـــتم که تمام اعضای کنسرســـیوم نانو
یادی را ارائه داده اند. ذیل این  داور در این کنفرانس شرکت کرده و مقالات ز
برنامه ما جلسه کنسرسیوم را نیز برگزار کرده ایم. به فاصله شش ماه کنفرانس 
دیگری با عنوان دومین کنفرانس ملی مواد و انرژی که بازهم اعضای کنسرسیوم 

به عنوان داور حضور داشته اند.« 
دبیر کنسرســـیوم نانو دانشـــگاه آزاد با بیان اینکه هر ماه با فعالان کنسرســـیوم 
جلســـات و هماهنگی هایـــی انجـــام می شـــود، بیان کرد: »در این جلســـات 
ی یک مجله مشـــترک در کنسرســـیوم داده شـــد، اما برخی  پیشـــنهاد راه انداز
ی  ی ایجاد مجله مقدار دوســـتان خودشـــان مجلـــه دارند و الان کارهـــای ادار
دچار مشـــکل شـــده است. همچنین گفته می شـــود چطور برای تاسیس این 
مجله همه واحدها می توانند جمع شـــوند و محتوا را آماده کنند؟ برای مثال 
زمانی مطرح می شد که از مقالات فارسی دانشجویان مقطع کارشناسی ارشد و 
ی  دکتری استقبال خوبی به عمل می آید. درحالی که الان هر مجله ای راه انداز

ی به آن تعلق نمی گیرد.«  گر دو دوره چاپ نداشته باشد، امتیاز شود، ا
ی افزود: »بنابراین با دکتر جمالی که یک مجله در واحد اهواز دارند صحبت  و
یال ایجاد و اعضای کنسرسیوم عضو این بخش  کردیم که بخشی به نام ادیتور
شـــوند. آقای ثروت خواه نیز یک مجله علمی- پژوهشـــی و یک مجله نانو در 
یال این  واحـــد آمـــل دارد. بناســـت که با این افراد صحبت کنیم تـــا تیم ادیتور
مجله ها از بین اعضای کنسرســـیوم انتخاب شـــوند. همچنین پیشنهاد شد 

ی تعامل  کـــه کنسرســـیوم کنفرانس هـــای تخصصی برگـــزار کند، البته مقـــدار
بین روســـای واحدها کم شـــده، یعنی ما برای همایش و پروژه ها اقدام کرده ایم 
امـــا به دلیـــل ضعف تعامل بین روســـای واحدهای دانشـــگاه آزاد این پروژه ها 

به خوبی جلو نرفت.« 
کلایـــی بـــا ارائـــه راهکار در راســـتای عمل گرایی کنسرســـیوم ها، تشـــریح کرد: 
»یکـــی از کارهایـــی کـــه به واســـطه آن کنسرســـیوم می تواند تقویت شـــود، این 
است که سازمان، روسای واحدهایی را که عضو کنسرسیوم هستند به اتفاق 
معاونان پژوهشی به جهت تعامل برای گرفتن پروژه های مشترک دعوت کند. 
اختلاف نظرهـــای حقوقـــی بیـــن واحدها نیز در این مســـاله بی تاثیر نیســـت، 
مثلا باید معاون پژوهشـــی و اداره حقوقی ســـازمان صورت جلســـه ای را درباره 
پروژه های مشـــترک بین واحدها تصویب کنند تا روســـای واحدهای دانشگاه 

آزاد ملزم به انجام آن شوند.« 
ی افزود: »به طورکلی کنسرســـیوم در زمینه علمی فعال اســـت اما پروژه ها و  و
طرح های کلانی که مطرح می شـــود به ســـرانجام نمی رســـد که منشأ آن مربوط 
ی اســـت. با این شرایط صاحب پروژه ترجیح می دهد  به بروکراســـی های ادار
پروژه را خودش انجام دهد و تمایل به سپردن آن به دانشگاه آزاد کاهش پیدا 
می کند. به نظر من تعاملات علمی برای کنسرسیوم حائز اهمیت است، یعنی 
ی مقالات به  واحدها باید دانشـــجو و مقاله مشـــترک داشته باشـــند یا در داور

یکدیگر کمک کنند.« 
ی چارتی  دبیر کنســـریوم نانو دانشـــگاه آزاد در ادامه گفت: »درحال آماده ساز
برای کنسرســـیوم ها هســـتیم که همه واحدها بتوانند از آن استفاده کنند. این 
محتوا شامل تعریف کنسرسیوم، اهداف ویژه و تقسیم بندی هر واحد است 
که اطلاعات آن شـــامل نام رئیس، معاون پژوهشـــی و رئیس مرکز نانو واحد، 
... می شود. این محتوا درنهایت تبدیل به  محصولات، دستگاه ها، مقالات و
بنر بزرگی می شود که در ابتدا تمام اعضای کنسرسیوم نانو در آن با یک نگاه 
و فعالیت های واحد عضو کنسرسیوم ازجمله کارگاه ها، خدمات مشاوره ای، 
محصولات، مقالات و کارهای علمی، کنفرانس ها، تجهیزات، کتب تالیفی 
... را نشان می دهد. در جلسات نیز به مرور از اعضای حاضر در کنسرسیوم  و

در این باره نظرخواهی می کنیم.« 
ی افـــزود: »عمـــده جلســـات ما به صورت برخط و تلفنی برگزار می شـــوند اما  و
کز تحقیقات و معاون های پژوهشی در یک  گر روســـای واحدها، روســـای مرا ا
جلســـه گردهم جمع شـــوند و حکمی مبنی بر اینکه پروژه های تمام اعضای 
کنسرســـیوم در ســـازمان مرکزی برگزار و پس از تایید معاون پژوهشـــی و اداره 
حقوقی به واحدها ابلاغ شـــود، شـــاهد اقدام اساســـی در زمینه گرفتن پروژه و 
کنسرسیوم ها خواهیم بود، برای مثال این سه واحد در قالب کنسرسیوم باید 
دو پروژه مشخص شده را انجام دهند و سهم هر واحد معین باشد، زیرا الان 
پروژه ها به دلیل اختلاف نظرهای کوچک به سرانجام نمی رسند اما به واسطه 
ابلاغیه های لازم الاجرا، از اعمال نظرهای سلیقه ای جلوگیری می شود. همین 
مســـائل باعث شـــده پروژه هایی که در کنسرســـیوم نانو وجود داشته منجر به 
، ســـه ماه متوقف شود. به همین دلیل در  توافقات نشـــود و درنهایت پس از دو
یم تا شـــرایط برای محول شدن  ی زیرســـاخت ها دار ابتدا ســـعی بر آماده ســـاز

پروژه به کنسرسیوم هموار شود.« 
کلایی با بیان اینکه به طورکلی کنسرسیوم نانو از نظر فعالیت علمی در زمینه 
... فعال اســـت، بیان کرد: »هر برنامه ای  ی، همایش، کارگاه و کنفرانس ، داور
بخواهد انجام شود اعضای کنسرسیوم در کنار هم حضور خواهند داشت اما 
تنها مشکلی که همه کنسرسیوم ها به آن مبتلا هستند، همان طور که گفتم عدم 
گر  تعامل مطلوب بین روسای واحدها به دلیل دور بودن آنها از یکدیگر است. ا
معاون پژوهشی و اداره حقوقی سازمان مرکزی دانشگاه آزاد پروژه ها را تایید و 
به واحدها ابلاغ کنند به روند انجام پروژه  ها سرعت عمل خواهد بخشید.« 

گر این شـــرایط از ابتدای ایجاد کنسرســـیوم ها وجود داشـــت  ی ادامه داد: »ا و
کز تحقیقانی به سرانجام رسانده  قطعا ما تا به الان بیش از پنج پروژه را بین مرا
ی علمی  ی اســـت که درحال حاضر شبکه ساز بودیم. بحث دوم شبکه ســـاز
گر می خواهیم  ی مقالات و دیگر اقدامات انجام می شـــود اما ا به واســـطه داور
کـــز تحقیقاتـــی از طریق دســـتگاه ها و تجهیزات خود درآمدزا شـــوند، برای  مرا
مثال باید اعلام کنیم که دانشـــجوها نمونه های خود را به واحد تهران جنوب 
یافت کننـــد تا به دلیل عدم  تحویـــل دهنـــد و پـــس از یک هفته پاســـخ آن را در
ایجـــاد دردســـر به جهت پســـت کـــردن نمونه برای مرکـــز تحقیقاتی مدنظر که 
ممکن است در یک شهر دیگر مستقر باشد، دانشجو برای سپردن نمونه به 

مرکز تحقیقات دانشگاه آزاد تمایل پیدا کند.« 
کلایی با اشاره به ایجاد یک تیم تجاری سازی توسط سازمان مرکزی اظهار کرد: 
ی تخصصی را از  ی ساز »من معتقدم سازمان مرکزی باید ایجاد یک تیم تجار

اهداف کنسرسیوم قرار دهد، زیرا تجاری سازی یک محصول می تواند از طریق 
شتاب دهنده ها انجام شود، یک محصول پس از استارت شتابدهی حدود 
دوسال در این مرحله قرار خواهد گرفت و ممکن است به جهت تجاری سازی 
ی یک پروژه  ی ساز نیز راه دوساله  دیگری را پیش رو داشته باشد. درواقع تجار
گر از دل کنسرسیوم ها و مراکز تحقیقاتی محصول  سه تا هفت ساله است ولی ا
ی در بیاید، با توجه به درصد مشارکت سود آن نصیب کنسرسیوم، واحد  تجار

دانشگاهی یا مرکز تحقیقات می شود.« 
ی را ایجـــاد کند تا  ی ســـاز ی افـــزود: »ســـازمان مرکـــزی بایـــد یـــک تیـــم تجار و
ی داشـــتند از طریق کنسرسیوم شناسایی  ی ســـاز محصولاتی که نیاز به تجار
شـــوند، برای مثال ما می گوییم 120 محصول را در کنسرســـیوم نانو شناســـایی 
ی ارائه می کنیم و به  ی ساز کرده ایم، پس از آن این تعداد را در جلسات تجار
ی  ی ساز این نتیجه می رسیم که پنج نمونه از این محصولات را می توان تجار
کرد، پس از آن در قالب کنسرسیوم صاحبان محصول و روسای مراکز جلساتی 
ی می شـــود، زیرا هیچ  برگزار و بر آن تعداد محدود از محصولات ســـرمایه گذار
گر برای  ی نمی شـــوند اما ا ی ســـاز وقت 120 محصول به صورت همزمان تجار
ی شوند اتفاق بســـیارخوبی افتاده است.  ی ســـاز مثال ســـه نمونه از آنها تجار
کنسرســـیوم می توانـــد ایـــن پروژه هـــا را دور هم جمع کند امـــا دیگر متخصص 

یم.«  گانه دار ی نیست و نیاز به تیم جدا ی ساز تجار
ی که پیشنهاد دادم، اتفاقی است  کلایی در پایان بیان کرد: »این سه راهکار
گر دقت کرده باشـــید بانی همه آنها باید  که باید در کنسرســـیوم ها رخ دهد و ا
سازمان مرکزی باشد. نهایتا درکنسرسیوم ها می توانیم اطلاعات و محصولات 
را بگیریم و برای ســـازمان ارســـال کنیم. همه مواردی که ذکر شـــد ثمره تجربه 
چندساله من در این حوزه است که در صورت اجرا مفید واقع خواهد شد.« 

   سازمان مرکزی باید از دریچه عملیاتی 
به کنسرسیوم ها نگاه کند

رامین یوســـفی، عضو کنسرســـیوم نانو دانشـــگاه آزاد از واحد مسجدسلیمان 
با ارائه تعریفی از کنسرســـیوم  نانو بیان کرد: »کنسرســـیوم  نانو از چندین مرکز 
، زنجان و  ، تبریز ، مسجدســـلیمان، شـــیراز تحقیقاتی ازجمله واحدهای اهواز
کز تحقیقاتی نانو  تهران جنوب تشـــکیل شـــده که همه آنها با پتانسیل ترین مرا
دانشگاه آزاد هستند و براساس خروجی ها یا قراردادهای تحقیقاتی که در حوزه 

ی داشتند توسط سازمان مرکزی انتخاب شدند.«  نانو تکنولوژ
ی افزود: »تا الان نشست هایی با حضور اعضای کنسرسیوم برگزار شده که  و
جدی تریـــن آنهـــا در دانشـــگاه آزاد واحد تبریز بـــود. در آن زمان دفتر دبیرخانه 
کنسرســـیوم نانو در واحد تبریز مســـتقر بود. پس از آن نشســـت دیگری با دکتر 
محمدی در ســـازمان مرکزی دانشـــگاه آزاد برگزار کردیم و یک بار نیز نشســـت 
برخطی را تدارک دیدیم. پیگیری طرح های برون دانشـــگاهی، چاپ مجله و 
تصمیم گیری برای جایگاه فعالیت دانشـــجویان متخصص نانو توســـط این 

کنسرسیوم از خروجی جلسات هستند.« 
یوســـفی با اشـــاره به علت عدم فعالیت چشـــمگیر کنسرســـیوم ها بیان کرد: 
»کنسرسیوم ها بیشتر تشریفاتی هستند و کار عملیاتی آنچنانی از دست شان 
کز تحقیقاتی است که کارها را پیش ببریم و  برنمی آید. بیشتر یک دورهمی مرا
متاسفانه تا الان به جز دوبار که توسط سازمان مرکزی اعضای کنسرسیوم دور 
هم جمع شـــدیم، هیچ جلســـه دیگری برگزار نکرده ایم، زیرا از سمت سازمان 
بخشـــنامه مشـــخصی صادر نشـــده که روســـای واحدهای دانشـــگاه موظف 
یت به جلســـه  شـــوند، امکانـــات را بـــرای اعـــزام هیات علمـــی به عنوان مامور

کنسرسیوم فراهم کنند.« 
ی ادامـــه داد: »یکـــی از مهم تریـــن اقداماتـــی که می توان در راســـتای احیای  و
دوباره کنسرســـیوم نانو و رفع چالش های آن انجام داد، صدور بخشـــنامه در 
ی  ی سنگ بگذار این زمینه است. به اصطلاح در دانشگاه آزاد بخشنامه را رو
آب می شود، یعنی رئیس واحد زمانی که بخشنامه یکی از مدیران یا معاونان 
سازمان مرکزی را می بیند تمام امکانات را به جهت اجرای آن به کار خواهد 
گرفت. تا الان همواره دبیر کنسرسیوم دعوت نامه حضور اعضا را به واحدهای 
دانشگاه آزاد ارسال می کرد اما روسای واحدها نمی توانند براساس دعوت نامه 
دبیر اقدامی را انجام دهند، مگر اینکه از مدیران کل، معاونان سازمان یا رئیس 

استان دستور گرفته باشند.« 
ی برای رفع مشکلات کنسرسیوم ها اظهار کرد: »به نظر  یوسفی با ارائه راهکار
گانه  من کنسرســـیوم ها باید در ســـازمان مرکزی دانشگاه آزاد یک مدیرکل جدا
داشـــته باشـــند تا دبیر آن بتواند ابلاغ های خود را از طریق مدیرکل به واحدها 
انجـــام دهنـــد. در کنسرســـیوم نانو هفـــت واحد و 9 نفر حضـــور دارند. ایجاد 
یادی نخواهد  امکانات برای گردهم آوردن این تعداد برای دانشگاه آزاد هزینه ز

داشـــت و تا زمانی که ما درکنار هم قرار نگیریم و به صورت رودررو با یکدیگر 
تعامل نداشته باشیم خروجی نیز نخواهیم داشت.« 

عضـــو کنسرســـیوم نانـــو دانشـــگاه آزاد گفت: »نیاز اســـت که در کنسرســـیوم 
نانو ســـه تا چهار شـــاخه تشـــکیل و برای هرکدام توسط سازمان مرکزی بودجه  
تحقیقاتی تعیین شـــود، همچنین کنسرسیوم ها مجوز دعوت از دانشجویان 
ک یا محققـــان خارجی را برای انجـــام کارهای تحقیقاتی و  دکتـــری، پســـت دا
برون دانشگاهی داشته باشند، پس از اجرای این راهکارها با گذشت حدود 

دوسال می توانیم شاهد اتفاقات خوبی در کنسرسیوم نانو باشیم.« 
یوســـفی بـــا اشـــاره بـــه حضور اعضـــای کنسرســـیوم در مجلات به عنـــوان تیم 
یال مجله های موجود دانشـــگاه آزاد در  گر تیم ادیتور یال تشـــریح کرد: »ا ادیتور
حوزه نانو از بین اعضای کنسرســـیوم نانو انتخاب شـــود، می تواند به فعالیت 
کنسرســـیوم کمک شـــایانی کند. درواقع کنسرسیوم چکیده بهترین محققان 
دانشـــگاه آزاد اســـت که براســـاس کیفیت و کمیت تحقیقات شان انتخاب 
شده اند. به همین دلیل است که در استان تهران فقط واحد تهران جنوب از 
اعضای کنسرسیوم است یا واحد مسجدسلیمان سالانه در زیرشاخه نانو 20 
یال  مقاله ISI منتشر می کند. به همین دلیل این افراد می توانند به عنوان ادیتور

بورد ژورنال انتخاب شوند.« 
ی افزود: »لازم به ذکر است که این موضوع نیز احتیاج به ورود سازمان دارد.  و
براساس بخشنامه تشکیل مجلات بیشتر از دو نفر خارج از استان نمی تواند 
یال مجله حضور داشته باشند. به همین دلیل سازمان مرکزی باید  در ادیتور
یک بخشنامه جدید مبنی بر اینکه بخشنامه قبلی درباره مجلات کنسرسیوم 
یال  لغو شده و سردبیر موظف به دعوت از اعضای کنسرسیوم در تیم ادیتور

است، صادر کند.« 
یچـــه عملیاتی به  یوســـفی در پایـــان بیـــان کـــرد: »ســـازمان مرکـــزی بایـــد از در
کثر محققانی که در شـــاخه نانو فعالیت دارند  کنسرســـیوم ها نگاه کند، زیرا ا
گر یک مساله کاربردی برای ما تعریف شود در  به دنبال صورت مساله هستند، ا
90 درصد مواقع می توانیم آن را حل کنیم اما درحال حاضر نه صورت مساله ای 
ارائه می شـــود و نه ما در جایگاهی هســـتیم که بتوانیم به صورت مســـاله های 

کاربردی دسترسی داشته باشیم.«

اعضای کنسرسیوم نانو دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان« از راهکارهای تقویت آن گفتند

بروکراسی اداری 
سد راه تعاملات علمی کنسرسیوم ها

مطهره سادات قاسمی 
خبرنگار گروه دانشگاه 
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   شرکت ملی نفت ایران
شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب )سهامی خاص(

ی مناقصه عمومی از طریق ســـامانه تدارکات الکترونیکی  یابی کیفی جهت برگزار شـــرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب در نظر دارد کالای مورد نیاز خود را مطابق جدول زیر به صورت فراخوان ارز
کات از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(  یافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پا ی مناقصه از در دولت )ستاد( تأمین نماید. کلیه مراحل برگزار
یافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت  به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران درصورت عدم عضویت قبلی مراحل ثبت نام در سایت مذکور و در

در مناقصه محقق سازند.
تعداد
مبلغ تضمین شرکت در شماره فراخوان در سامانه ستادتعدادموضوع مناقصهاقلام

یال( مناقصه)ر

7
قلم

WELL HEAD CONTROL PANEL 5,000 &10.000 PSL. THE CONTROL PANEL
AIR BOTTLE RACK FOR ABOVE 5,000&10.000 PSI PANELS

INSTALLATION KIT (ALL REQUIRED ¼”,3/8” 316S.S
COMMISSIONNING SPARE PARTS FOR 5,000 PSI

RECOMMENDED TWO YEARS SPARE PARTS FOR 5,000&10.000  PSI

28ST2002092288001433یال 000ر910ر101ر9   ر

کالای ارائه شده باید از تولیدکنندگان مجاز در لیست بلندAVL وزارت نفت ارائه گردد.

www. گهی فراخوان نوبت دوم روزنامه با مراجعه به ســـایت یخ درج آ لذا کلیه شـــرکت هایی که فعالیت آنها مرتبط با شـــرح کالای مورد درخواســـت می باشـــد می بایســـت ظرف مدت 14 روز از تار
ی آن به همراه مدارک و مستندات،  setadiran.ir، نسبت به چاپ و تکمیل »فرم های تعهدنامه شماره 1 و 2 و 3 ارائه کالا مطابق با استانداردهای شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب« و بارگذار
یابی کیفی )برای معاملات کمتر از بیست برابر نصاب معاملات متوسط( در سامانه ستاد اقدام نمایند. مناقصه گر می بایست کلیه اطلاعات خواسته شده  بر اساس موارد مندرج در جدول ارز

یابی کیفی حذف خواهد شد.( ی اقدام نماید. درصورت عدم تکمیل فرم های مربوطه مناقصه گر از روند ارز در فرم های مذکور را تکمیل، مهر  و امضا نموده و سپس نسبت به بارگذار
یافت اسناد مناقصه توسط فروشندگان/ سازندگان الزامی است. یابی کیفی، جهت در کسب حداقل نمره 60 در ارز

یابی کیفی و ارسال دعوتنامه، از طریق سامانه ستاد برای مناقصه گران واجد شرایط ارسال خواهد شد. ی فرآیند ارز اسناد و مدارک مناقصه پس از برگزار
کات صورت می پذیرد.  درصورت وصول حداقل یک فقره پیشنهاد فنی/مالی معتبر در موعد زمانبندی مناقصه گشایش پا

کات مالی بین مناقصه گرانی انجام خواهد شد که کلیه اقلام تقاضای پیشنهادی آنها مورد کمیته فنی بازرگانی قرار گرفته باشد. گشایش پا
گذار می گردد. خرید کالا به صورت یک جا برای تمام اقلام تقاضا به یک مناقصه گر وا

یال می باشد. ضمنا مبلغ تضمین شرکت در مناقصه 000ر910ر101ر9   ر
ی گردد. یابی کیفی می بایست در قالب یک فایل به صورت PDF بارگذار ***مدارک ارز

شماره شناسه1626713 واحد برق و ابزار دقیق اداره تدارکات خرید کالای داخلی )تلفن 23911 -061-341       

نوبت دوم
آگهیمزایده

دانشگاه آزاد اسلامی واحد گرمسار در نظر دارد یک باب سالن در مدرسه سمای دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد گرمسار واقع در شهر ایوانکی را  از طریق مزایده به صورت اجاره واگذار نماید. لذا کلیه اشخاص 

می توانند جهت خرید اسناد مزایده به اداره تدارکات دانشگاه مراجعه نمایند.
گهی روزنامه به عهده برنده مزایده است. هزینه آ

دانشگاه در رد یا قبول هریک از پیشنهادات مختار است.
مدت زمان خرید اســـناد مزایده و تحویل اســـناد تکمیل شـــده به دبیرخانه دانشگاه، ده روز کاری از 

گهی در روزنامه می باشد. تاریخ درج آ

گواهی موقت کارشناســـی پیوســـته رشـــته ادبیات انگلیســـی اینجانب نیره 

قاسمی نسب عباس آباد فرزند مهدی با کد ملی3051315206  صادره از واحد 

کرمان مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

ی چری مـــدل 98 به رنگ ســـفید  بـــرگ ســـبز و ســـند کمپانـــی خـــودرو ســـوار

روغنی به شـــماره موتور MVME 4 T 15 BAKK 000142 و به شـــماره شاســـی 

ک 14 – 589 د 61 به نام سازمان  NATGCADR 9 K 1000281 و به شماره پلا

ی های اســـتان خوزســـتان مفقود گردیده و از درجه اعتبار  ی شـــهردار همیار

ساقط می باشد.

ی پراید SL 131 مدل 90 به رنگ سفید به شماره موتور  برگ سبز خودرو سوار

ک 14 – 845 ق 13   4436280 و به شماره شاسی S 3412290384690 و به شماره پلا

به نام جعفر شرپی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
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